
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 656
Hvad har de samlede omkostninger været til oprettelse, udvikling og drift af
Implementeringscenter for Ejendomsvurderinger (ICE) siden centrets etable-
ring, og hvor meget forventes det kommende ejendomsvurderingssystem at
ville koste at færdigudvikle?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. oktober 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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